
 

 

 

Medlem af Folketinget Trine Torp (SF) har den 29. november 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. S 248 til sundhedsministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål S 248: 

”Mener ministeren, at det ligger inde for aftalen om de særlige psykiatriske pladser, 

når en region nedlægger 16 almindelige sengepladser for at etablere de særlige psyki-

atriske pladser?” 

 

Svar: 

Jeg vil gerne understrege, at både antallet af særlige pladser samt antallet af alminde-

lige sengepladser i psykiatrien ligger mig meget på sinde. 

 

Ministeriet vil derfor kontakte Region Syddanmark for nærmere oplysninger, herunder 

om spørgers antagelse om nedjustering af det samlede antal pladser er korrekt. Når 

jeg har modtaget svar fra regionen, vil jeg orientere Folketingets Sundheds- og Ældre-

udvalg. 

 

Jeg har i øvrigt indkaldt Danske Regioner og KL til møde i januar 2018 til drøftelse af 

etableringen af de særlige psykiatriske pladser. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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